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To: 5.1.2e || 5.1.2e |} . (BREEN [BERR @minvws.nl]
From: 5.1.2e

NH
5120} (ERE)

Sent: Fri 5/29/2020 9:09:52 PM

Subject: RE: Spoed: presentatie Bonus

Received: Fri 5/29/2020 9:09:52 PM

Ok ik stuur morgen door met paar opmerkingen

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van: EEE BE (BES) SEER amines o>

Datum: vrijdag 29 mei 2020 11:09 PM

IE. <EEEED@minvwsni>Kopie: 2] G

Onderwerp: RE: Spoed: presentatie Bonus

Nav je appje:
Afbakenen zou kunnen, maar het wel zeer de vraag of de voordelen daarvan opwegen tegen de nadelen.

Mbt je suggestie om artsen uit te sluiten: Er zijn ongeveer 73.000 artsen in NL (ingeschreven in BIG-register). Als

we daar ook de 1/3-aanname (even zoals we op het geheel doen) op loslaten, zouden we het dus hebben over zo'n

25.000 mensen minder.

Los van hoe hier tegenaan gekeken kan worden (niet iedere arts verdient heel erg veel en die persoon heeft

mogelijk wel een belangrijke bijdrage geleverd), levert het ook in de uitvoering nadelen op.

Er is een afruil tussen hoe specifieker qua doelgroep/reikwijdte hoe hoger de complexiteit/administratieve lasten

voor zorginstellingen. De eisen die je aan de voorkant stelt, moet je achteraf controleren. Meer bewijsmateriaal
moet dan worden opgevraagd om te toetsen of de juiste personen een bonus krijgen. De nu voorgestelde variant

gaat ervan uit dat zorgaanbieders zelf goed in staat zijn te bepalen wie van hun zorgverleners zich extra heeft

ingespannen in verband met de bestrijding van corona.

Bovendien gaat het inrichten en uitvoeren van een subsidieregeling dan meer tijd kosten. Hoe simpeler ingericht,
hoe sneller uitvoerbaar. En zelfs in de meest simpele variant kan niet eerder dan in het late najaar tot

daadwerkelijke uitbetaling van de bonussen worden overgegaan. Bij een meer gerichte variant is de inschatting dat

dan pas in het voorjaar van 2021 kan worden uitgekeerd.
Het

“id
een weging tussen gerichtheid en administratieve lasten+tijd.

Groet

IIEE IED EDEEE.Verzonden: vrijdag 29 mei 2020 19:04

py
(EEE) <BEREiI @ minvws.nl>;BEBE (5.1.2e )] JEEM @minvws.nl>

cc: .< SHEER @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Spoed: presentatie Bonus

Dat weet 1k maar 1k zit maar steeds met idee ofje niet meer op bepaalde loonschaal/max / functiegroep kan beperken

(verpleegkundige belangrijker dan arts)

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEBBBE)JEM a minvwsnl>
Datum: vrijdag 29 mei 2020 5:42 PM

3)<BEEEEDNa minvws ol. EXE. ENED). (ENED)IEREXMGminvws o>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Spoed: presentatie B onus



Is ver ling dat ongeveer 30% zorgverleners coronazorg heeft verleend.

Groe

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 29 mei 2020 5:38 PM

Aan: GAPE ERFEY (CREFLY) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Spoed: presentatie B onus

Zo mar doen, 1 ding nog

400K waarop is die gebaseerd? En is daar nog focus in mogelijk?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: EEE] BEE. ED) IEE @minvvs.i-
Datum: vri 29 mei 2020 4:33 PM

Kop) | EL) IEEE @minvws nl. IESESH. IE. <EEXEZIG minvws.nl>
Onderwerp: Spoed: presentatie Bonus

GE
Zoals net besproken, hierbij de presentatie tbv CHS. Met dank a size |
Hoor graag ofje akkoord hiermee bent.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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